
Referat for Fodby Forsamlingshus Ordinær Generalforsamling den 25. februar 2019. 
 

1. Dirigent. Steffen Lund 

2. Stemmetæller: Karsten og Connie 

3. Beretning:  i 2018 har vi haft 126 aktive medlemmer, og 25 passive 

medlemmer, vi har haft 30 udlejninger, generalforsamling Fodby/Bistrup, 

generalforsamling Fjordlodden, høstfest, 2 loppemarkeder, 2 fællesspisninger, 

foredrag og 3 dilettant. I 2018 har vi fået en ny lejer, så der er blevet lavet 

nogle småting i lejligheden. Vi har her i februar måned 2019 renoveret 

mellem køkkenet og er begyndt på at etablere rygeområdet (så vi forhåbentlig 

får forbedret støjniveauet fra forsiden af huset). Vi har søgt om at få en 

hjertestarter der kan sidde udenfor. Vi har fået vores facebook side godt op 

og køre og har lige nu 300 følgere, derudover er vi også kommet på 

selvskabslokaler.dk og har igennem der fået en masse henvendelser.                      

Indtil videre har vi i 2019 112 aktive medlemmer og 29 udlejninger.  

4. Regnskab: Der har været færre indtægter bla. Fordi vi ikke får sponser bidrag 

for banko mere da det er nedlagt. Leje til bolig har været lavere da det har 

været ubeboet. Der har været 4 udlejninger færre i 2018 end i 2017, og der 

har været flere udlejninger kun af den lille sal. Det tilskud vi fik fra kommunen 

i 2017, har vi brugt i 2018. Vand er steget i 2018 men ligger indenfor det 

normale, det var unormalt lavt i 2017. Vi har måtte skifte 3 solfangere da 

glasset smadrede dette har stået i en udgift på 22.000 kr. De sidste 2 er 

glasset også smadret på nu, der er sat folk på sagen på at prøve at finde ud af 

hvorfor de springer hos os. Der er detailplaner for fællesspisning, 

loppemarked og høstfest, og det har givet et overskud på ca. 3500 kr. Under 

gældsforpligtelser er depositum ved udlejninger steget med 9000 kr. i 2019.   

5. Kontingent: Fortsætter uændret. 
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6. Valg til bestyrelsen: Mona Ingvordsen, Martin Borelli og Kasper Nielsen er 

genvalgt.  

7. Valg af bestyrelses suppleant. Jesper Bækkel Jensen er valgt. 

8. Valg af revisor: N.E. Simonsen er genvalgt. 

9. Valg af revisor suppleant: Hans Bach er genvalgt. 

10.  Indkomne forslag/ bestyrelsens egne: Ingen indkomne forslag. Bestyrelsens 

forslag er opdatering af hele toiletrummet, 4 stk. yderdøre, facaderenovering 

og rens og maling af tag. Der er tilbud på det hele. (GODKENDT). 

 Vi har ca. 100.000 på bogen når mellem køkkenet, fliseplads, service og 

stolebetræk er betalt. Så har vi 200.000 fra Næstved kommune hvis vi selv kan 

skaffe 200.000 kr. i form af penge og arbejdskraft.  

Vi vil gerne have godkendelse til at oprette en kassekredit på 100.000 kr. for 

at have en buffer i forhold til de projekter vi skal i gang med. (GODKENDT)   

 

11. Eventuelt: Bestyrelsen foreslår at der bliver lavet et aktivitetsudvalg, som 

kunne stå for at arrangere egne aktiviteter i sognet. F.eks. juletræsfest, 

fastelavn, foredrag, ølsmagning, og hvad man ellers kan finde på.  (referer til 

bestyrelsen i forhold til beslutninger der skal tages). Ideen bliver lagt op i 

facebook gruppen også kan man melde sig hos bestyrelsen.  

Derudover kunne det også være lækkert hvis der var nogle der ville hjælpe 

med vedligeholdelse af udearealerne, dette bliver også lagt op i facebook 

gruppen og man kan melde sig hos bestyrelsen.  

 

Der er kommet et ønske om at der bliver sat 2 stole ud igen i garderoben, vi 

stiller nogle derud. Der er også kommet meninger om at der ser ubeboet ud 

når du kommer ind, dette vil vi også se om vi kan få ændret på med nogle nye 
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møbler. Så har der været et spørgsmål om hvordan man kommer ud til det 

nye rygeområde, dette gør man ved at gå igennem møbellageret (på sigt er 

det meningen af udgangen til rygeområdet og møbellageret skal skilles ad 

men hvordan er ikke besluttet endnu).  

 

 

Referat fra Fodby/Bistrup Acteur og Revulaug. 

 

1. Beretning: Det har været svært at finde dilettanter, og det har været svært at 

sælge billetter. 

2. Regnskab: Der har ikke været så meget salg i baren, også er der blevet købt et 

gulv vasker til forsamlingshuset, derfor er der underskud.  

3. Foreningen nedlagt: Dette blev besluttet sidste år, styregruppen trak sig, 

Søren prøvede at køre det videre men der var ikke nok der stillede op. Det er 

Altid frit hvis der er nogen der vil starte det op igen.  

4. Indkomne forslag: Ingen forslag. 

5. Eventuelt: Intet til Evt.  


